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SK 0150/33/2010 
 

Protokół Nr XXXIII/2010 
z Sesji Rady Gminy 
z 22 marca 2010 r. 

 
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

− Przewodniczącego Rady Gminy, 
− Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
− Przewodniczącej Komisji Rolnictwa, 
− Przewodniczącej Komisji Oświaty, 
− Radnych, 
− Wójta Gminy. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie stawki opłaty za składowanie odpadów komunalnych na 

składowisku odpadów w miejscowości Szaleniec gmina Stare Pole.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Starym Polu.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki.  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 
finansowego na lata 2011-2012.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 rok.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku kredytu na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 
Europejskiej.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku kredytu na wyprzedzające 
finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 
Europejskiej.   

16. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia kredytów na wyprzedzające finansowanie 
działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.  

17. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
18. Komunikaty.  
19. Zatwierdzenie protokółu Nr XXXII/2010 z Sesji Rady Gminy z 26 stycznia 2010 r. 
20. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
 
Ad.1. 

O godzinie 1500 Przewodniczący Rady Gminy otworzył XXXIII sesję Rady Gminy. 
Przywitał wszystkie zebrane osoby.  
 
Ad.2. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż sesja jest prawomocna do podejmowania 
uchwał. 
 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 14 
Nieobecnych   - 1 
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Nieobecny radny to Pani Beata Grzesik. 
 
Ad.3. 

Na sekretarza obrad wybrano jednogłośnie Pana Ireneusza Dziura. Za jego 
kandydaturą głosowało 14 radnych, 1 osoba nieobecna. 
 
Ad.4. 
Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 
1. Przewodniczący Rady Gminy: 

− uczestnictwo w obchodach Dnia Kobiet; 
− uczestnictwo w sesji powiatowej; 
− przygotowywanie artykułu do druku z okazji świąt; 
− bieżące sprawy. 

2. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 
− Komisja była na wszystkich zebraniach wiejskich; 
− było posiedzenie poświęcone uchwałom dzisiejszej sesji; 
− odbyła się planowana kontrola przedszkola; pochwalił Panią Dyrektor przedszkola 

za prowadzenie jednostki; w protokołach kontroli zewnętrznych nie było żadnych 
zastrzeżeń i żadnych zaleceń; wszystkie przeglądy są ważne do końca lub do 
połowy tego roku; uwag do przedszkola nie było. 

W tym punkcie posiedzenia przybyła Pani Beata Grzesik. 
3. Przewodnicząca Komisji Rolnictwa: 

− odbyły się 2 posiedzenia komisji, na których opiniowano projekty uchwał, które są 
w dzisiejszym porządku obrad; wszystkie projekty przyjęto pozytywnie; 

− udział w spotkaniach stowarzyszenia Tradycja; 
− uczestnictwo w zebraniach wiejskich. 

4. Przewodnicząca Komisji Oświaty: 
− jedno posiedzenie Komisji Oświaty, na którym zostały pozytywnie zaopiniowane 

projekty uchwał; gościem był Pan Winiarski, który przedstawił jak kształtuje się 
sprawa opieki zdrowotnej; 

− jedno wspólne posiedzenie z pozostałymi komisjami; 
− udział w przygotowaniach do obchodów urodzin Starego Pola; 
− udział w imprezach okolicznościowych. 

5. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
6. Wójt Gminy swoje sprawozdanie przedstawił na piśmie. Do przedstawionych informacji 

zgłoszono zapytania. 
Radna Elżbieta Kołodziej miała zapytania: 

− czy ilość 1483 pozycji administracyjnych dotyczy łącznie korekt i decyzji, czy to 
tylko korekty. 
Wójt odpowiedział, że są to łącznie decyzje i korekty 

− wydano jedną decyzję w sprawie zwolnienia z podatku rolnego z tytułu zakupu 
gruntu zwolnienie obowiązuje od 01.01 br.- czy to zwolnienie jest w jakiejś części 
czy w całości. 

− czym różni się przyjęcie zapewnień od oświadczeń w Urzędzie Stanu Cywilnego. 
 
Ad.5. 
 Nikt  z sołtysów nie zabrał głosu. 
 
Ad.6. 
 Żadnych wolnych wniosków i zapytań nie zgłoszono.  
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Ad.7. 
 W tym punkcie posiedzenia pierwsza głos zabrała Pani Wiesława Maluga, która 
poinformowała, iż uchwała dotyczy wyrażenia zgody przez radę na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy na grunt rolny położony w miejscowości Kaczynos. W związku z tym, że uchwała 
otrzymała pozytywną opinię wszystkich komisji Rady Gminy wnioskuje się o podjęcie 
uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXXIII/ 232 /2010 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta – 
14 za, 1 osoba się wstrzymała. Stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 
Ad.8.  
 Pani Wiesława Maluga poinformowała, iż uchwała ta jest w sprawie nieodpłatnego 
przejęcie od Agencji Nieruchomości Rolnej działki gruntu w miejscowości Parwark w celu 
zlokalizowania na niej przepompowni ścieków w związku z planowaną budową kanalizacji 
sanitarnej Kraszewo  - Parwark. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXXIII/ 233/2010 w sprawie nabycia nieruchomości została podjęta jednogłośnie 
– 15 za. Stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.9. 
 Pani Lucyna Szymańska poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 
komisji wspólnej Rady Gminy. Uwag do tej uchwały nie wniesiono. W związku z 
powyższym proponuje się podjęcie uchwały.  
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXXII/234/2010 w sprawie stawki opłaty za składowanie odpadów komunalnych 
na składowisku odpadów w miejscowości Szaleniec gmina Stare Pole została podjęta 
jednogłośnie 15 za załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.10. 
 Pani Sekretarz poinformowała, iż z inicjatywy Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców i 
Samorządu Uczniowskiego podjęto decyzję, aby gimnazjum w Starym Polu nadać imię gen. 
Józefa Bema. Propozycja ta została omówiona na wszystkich posiedzeniach komisji Rady 
Gminy. Nie wniesiono uwag. W związku z tym proponuje się podjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXXII/235/2010 w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Starym Polu została 
podjęta jednogłośnie 15 za. Stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.11. 
 Pani Skarbnik poinformowała, iż ustawa o funduszu sołeckim obliguje Radę Gminy 
do podjęcia w terminie do 31.03 uchwały o wyrażeniu zgody bądź o nie wyrażeniu zgody na 
wyodrębnienie w następnym roku budżetowym funduszu sołeckiego. Radni na posiedzeniach 
komisji wyrazili zgodę na wyodrębnienie w roku budżetowym 2011 funduszu sołeckiego, 
dlatego proszę o przyjęcie uchwały. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXXIII/236 /2010 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki została podjęta  14 za, 1 osoba się wstrzymała 
Stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.12.  
 Pani Skarbnik poinformowała, iż na poprzedniej sesji podejmowaliśmy uchwałę, która 
pozwalała Wójtowi na ogłoszenie przetargu na obsługę radaru przez firmę. Na ogłoszony 
przetarg, którego wartość zamówienia została wstępnie ustalona na kwotę 576.000 zł 
wpłynęła 1 oferta, która jest wyższa od tej zaproponowanej w uchwale. Zamówienie zostało 
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przez nas oszacowane na kwotę 576.000. Firma, która przystąpiła do przetargu wyceniła 
swoją usługę na kwotę 685.152 zł Żeby podpisać umowę z wykonawcą zachodzi konieczność 
zwiększenia środków na to zadanie lub unieważnienie przetargu. Na wszystkich komisjach 
rady przedstawiona była propozycja zwiększenia środków na realizację tego zadania. Efektem 
tego jest treść uchwały. 
Do przedstawionych informacji zgłoszono zapytania. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej miał zapytanie czy jest porównanie jak 
wyglądają opłaty w innych gminach. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że szczegółowej informacji ile mandatów i na jaką 
wartość wpłynęły w innych gminach nikt nam nie ujawni. Mogę tylko sprawdzić, jaką gmina 
zaplanowała kwotę z tego tytułu. Ustaliliśmy, że będziemy miesięcznie wystawiać 
powiedzmy 600 mandatów o wartości 150 zł. W związku z tym, że przetarg był ogłoszony na 
dwa lata, to oszacowaliśmy, że z tego tytułu powinno wpłynąć tyle i tyle. Czyli zakładamy, że 
firma za obsługę będzie chciała taką i taką kwotę. Okazuje się, że ta firma, która złożyła 
ofertę chce za obsługę 1 mandatu 47 zł brutto. Mowa jest o mandacie wyegzekwowanym 
Firma pobierze pieniądze od faktycznie pobranych i zapłaconych mandatów. 

Pan Stanisław Gregorkiewicz miał zapytanie dlaczego wartość ta podana jest kwotowo 
a nie w procentach. 

Wójt odpowiedział, że 685.152 zł to są wirtualne pieniądze. My ich nie mamy i na 
razie mieć nie będziemy. One dopiero będą wpływały z mandatów. Będziemy płacili kwotę a 
nie procenty od mandatu, np. jeżeli będzie mandat za 500 zł to dostałby np. 20% a to jest 100 
zł, a według ustalonej kwoty otrzyma 47zł. Dodał, że procedury są kosztowne. W celu 
ogłoszenia przetargu potrzebna jest nam kwota i gdyby to były procenty, to nie bylibyśmy w 
stanie obliczyć, jaka to by była wartość, która stanowiłaby zabezpieczenie realizacji tego 
zadania.  
Więcej uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Uchwała nr XXXII/237/2010 zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 
finansowego na lata 2011-2012 została podjęta 13 za, 2 osoby się wstrzymały. Stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy. 
Po przerwie kontynuowano porządek 
 
Ad.13 
 Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany budżetu zostały omówione szczegółowo na 
wszystkich posiedzeniach komisji. Otrzymaliśmy dzisiaj pisemne potwierdzenie od Agencji 
Nieruchomości Rolnych, że dostaniemy 80% pokrycia kosztów kwalifikowanych 
dofinansowania ze strony Agencji nie więcej niż 300.000 zł na remont drogi wewnętrznej na 
tzw. osiedlu elbląskim. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXXIII/ 238/2010 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 rok została podjęta 
13 za, 1 przeciw, 1 wstrzymany. Stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.14. 
 Pani Skarbnik poinformowała, że na ostatniej sesji podejmowaliśmy uchwałę w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki z banku Gospodarstwa Krajowego na prefinansowanie. W 
związku z tym, że od 2010 r. nie ma formy prefinasowania w zakresie programów w ramach, 
których my będziemy realizować zadania unijne, zachodzi konieczność zmiany treści tych 
uchwał ze słów prefinasowanie na wyprzedzające finansowanie. Po tej zmianie będziemy 
mogli zacząć procedurę przetargową. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXXIII/239/2010 w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku kredytu na wyprzedzające 
finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 
została podjęta jednogłośnie 15 za. Stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad.15. 
 Pani Skarbnik poinformowała, że zasada jest ta sama co przy poprzedniej uchwale. 
Chodzi tylko o zmianę nazewnictwa. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXXIII/240/2010 w sprawie zaciągnięcia w 2010 roku kredytu na wyprzedzające 
finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 
została podjęta jednogłośnie 15 za. Stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.16. 
 Pani Skarbnik poinformowała, że też jest to zmiana kosmetyczna. Chodzi o 
zabezpieczenie tych 2 uchwał kredytowych. 
Do przedstawionych informacji nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała nr XXXIII/241/2010 w sprawie zabezpieczenia kredytów na wyprzedzające 
finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 
została podjęta jednogłośnie 15 za. Stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.17. 
 Na zgłoszone zapytanie odpowiedzi udzielił Wójt i tak: 

− wszystkie decyzje, które państwo otrzymują są na wymiar podatku; są to decyzje 
administracyjne; 

− jeżeli rolnik kupuje grunt do 100 ha to jest zwolniony z podatku rolnego przez 
pierwsze 5 lat w 100%,  w 6 roku 75%, w 7 roku 50% podatku, od 8 roku płaci już 
całą kwotę; 

− zapewnienie składają przyszli małżonkowie, że w przeciągu miesiąca wezmą ślub; 
− jeżeli biorą ślub, to składają oświadczenie. 

Ponadto Wójt poinformował, że został rozstrzygnięty przetarg na modernizacje stadionu. 
Kwota kosztorysowa to ponad 2.800.000zł. Wpłynęło 6 ofert. Najwyższa oferta to 2.096.000 
zł najniższa, która prawdopodobnie zostanie wybrana, jeżeli wszystkie dokumenty będą to 
1.586.000 zł. Jest to firma KASZUB z Kępina, która w zeszłym roku budowała Orliki. 
Ponadto poinformował, że po kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej wydano zalecania, w 
których m. in. był zapis, aby powołać Zastępcę Wójta. Nasze odwołanie od tego zalecenia 
zostało odrzucone. Na to stanowisko został powołany z dniem 01.03 br. Pan Zdzisław 
Mikulak. 
 Przewodniczący Rady w imieniu zebranych złożył życzenia Panu Mikulakowi. 
 Pan Zdzisław Mikulak podziękował i wyraził nadzieję, że współpraca dalej będzie się 
dobrze układać, a może nawet jeszcze lepiej. 
 
Ad.18. 
  W komunikatach pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który 
podziękował sołtysom za zorganizowanie zebrań wiejskich, sołectwom za przygotowanie 
Dnia Kobiet. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej miał zapytanie czy umowa z firmą obsługującą 
radar będzie dotyczyła kwoty od mandatu czy jakiejś umownej kwoty. 

Wójt odpowiedział, że kwoty od ściągniętego mandatu.  
Pani Beata Woś poinformowała, że w hufcu Stare Pole miesiąc marzec jest bardzo 

pracowity. Zorganizowaliśmy do tej pory 2 zadania wojewódzkie zlecone przez chorągiew. 
Tydzień temu byliśmy organizatorami przeglądu teatrzyku zuchowego w Gdańsku. Naszym 
zadaniem było prowadzenie, dekoracje, nagrody. Dwie gromady zuchowe pojechały na 
występy. Otrzymaliśmy pochwały od władz wojewódzkich. W ten weekend byliśmy 
organizatorami przeglądu piosenki harcerskiej. Nocowało u nas 150 harcerzy. Występy 
odbywały się w GOKiS. Przygotowujemy się do niedzieli palmowej i do akcji letniej. W tym 
roku obóz harcerski odbędzie się koło Giżycka w Przerwankach. Komendantem obozu będzie 
druhna Natalia Rucińska. Nabór na obóz trwa. 
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 Pan Tadeusz Burdyński poinformował, że w dniu 27 marca br. o godz. 1600 odbędzie 
się powitanie wiosny w GOKiS. Ponadto poinformował, że przygotowują się do Festiwalu 
Maryjnego. 
 Przewodniczący Rady podziękował pracownikom GOKiS i Pani Magdalenie Roman 
za zorganizowanie obchodów urodzin Starego Pola. Podziękował Pani Annie Popławskiej 
Płachcie za jej pracę 
 Wójt poinformował, że zostało wysłane pismo do władz PKP, aby kolej rozwiązała 
umowę z firmą KREX. W dalszej części pisma był zapis, że dojdzie do protestów, blokady 
torów kolejowych. Zastępca dyrektora niespełna 2 tygodnie po otrzymaniu pisma przyjechał 
do Starego Pola. Odbyło się również spotkanie w Gdańsku. Kolej jest w stanie rozwiązać 
umowę, jeśli się okaże, że firma działa nieprawnie. RDOŚ wystąpiło do firmy Krex o 
przedstawienie wszystkich dokumentów zezwalających na działanie tego przedsiębiorstwa tu 
na dworcu kolejowym w Starym Polu. Czekamy na decyzje dyrekcji. Na tym spotkaniu 
planowaliśmy m.in. spotkać się z dyrekcją i uzgodnić, co oni mogą zrobić, aby zmniejszyć 
uciążliwości. Uważam, że do takiego spotkania nie powinno dojść, bo w przypadku 
spełnienia naszych żądań po spotkaniu z dyrekcją, firma KREX będzie odpisywała 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, że z samorządem wszystko jest ustalone. 
Powinniśmy czekać na decyzje RDOŚ.    
Nikt więcej nie zabrał głosu w komunikatach. 
 
Ad.19. 

Protokółu Nr XXXII/2010 z Sesji Rady Gminy z 26 stycznia 2010 r został zatwierdzony 
jednogłośnie – 15 za.. 
 
Ad.20. 

Przewodniczący Rady złożył życzenia wszystkim zebranym z okazji Świąt 
Wielkanocnych. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący zamknął XXXIII sesję Rady 
Gminy o godz. 1625. 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady 
Ireneusz Dziura       Jan Pawlina  
 


